
                                                  

 

Z A P I S N I K 

 sa Šeste - posebne sjednice Prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 

2021. godini Skupštine Crne Gore 27. saziva, održane 27, 28. i 31. maja 2021. 

godine 

 

 Sjednica je počela 27. maja u 13 sati i 45 minuta. 

 Sjednici je predsjedavao Aleksa Bečić, predsjednik Skupštine, a jednim 

dijelom sjednice, zbog spriječenosti predsjednika, predsjedavali su 

naizmjenično dr Branka Bošnjak i dr Strahinja Bulajić, potpredsjednici 

Skupštine. 

 Predsjednik Skupštine podsjetio je da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio 

da je dnevni red sjednice:  

 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

 

 U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici:  

 

1. Milan Knežević, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Demokratskog 

fronta – Nova srpska demokratija, Demokratska narodna partija, Ujedinjena 

Crna Gora i Radnička partija: 

„Na osnovu Vaše izjave od 25. marta tekuće godine o Stevanu 

Simijanoviću da „uopšte nije opasan kao što se predstavlja, ali je pustio mamac 

na koji je neko uspio da se upeca“, interesuju me Vaša saznanja o njegovim 

kontaktima u Crnoj Gori, ulozi u formiranju Vlade čiji ste premijer i na čemu se 

zasniva Vaš, javno izneseni stav o ovom licu?“ 

Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao Milan Knežević, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. Poslanik Milan Knežević je saopštio stav na odgovor predsjednika 

Vlade.  

2. Ivan Brajović, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokrata Crne Gore: 

„U svojim nastupima često govorite o potrebi pomirenja u Crnoj Gori, o 

većoj transparentnosti u radu i očekivanom bržem ekonomskom razvoju. Ali ono 

što Vi i Vaša Vlada radite nije u saglasnosti sa tim riječima. Kada možemo 

očekivati usaglašenost između riječi i djela jer je već prošlo devet mjeseci od 

parlamentarnih izbora?“ 

Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao Ivan Brajović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. Poslanik Ivan Brajović je saopštio stav na odgovor predsjednika 

Vlade. 
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3. Boris Bogdanović, predsjednik Kluba poslanika Demokrate – Demos – 

Mir je naša nacija: 

„Koje je sve mjere Vlada Crne Gore preduzela na poboljšanju uslova života 

i standarda penzionera, prosvjetnih radnika, zdravstvenih radnika, malih 

preduzetnika, lica na Zavodu za zapošljavanje i drugih društvenih grupa?“ 

Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a 

odgovor je komentarisao Boris Bogdanović. 

4. Ervin Ibrahimović, predsjednik Kluba poslanika Bošnjačke stranke: 

„Kada planirate da zvanično otvorite i pustite u funkciju granični prelaz 

Zatrijebačka Cijevna - Grabon?“ 

Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao Ervin Ibrahimović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

5. Dr Branko Radulović, predsjednik Kluba poslanika Demokratskog 

fronta – Pokret za promjene: 

„Da li uviđate da se, bez uspostavljanja pravne države i revizije 

kriminogene prošlosti, sveobuhvatnih i usaglašenih radikalnih reformi, te 

primjene nove ekonomske politike, saglasne sa novim politikama EU, ne mogu 

prevazići brojni limiti i izazovi, te postići razvijen finansijski sektor, fiskalna 

konsolidacija, upravljanje javnim dugom, reforma javnog sektora, uspostaviti 

nova politika zarada i penzija, stimulativna poreska politika, ni zadovoljiti 

tranziciona pravda, poput nadoknade majkama ili tehnološkim viškovima? 

Smatrate li da bi rebalans budžeta u trećem kvartalu tekuće godine, zasnovan 

na ovim postulatima, doprinio početku ostvarivanja dinamičnog i dugoročnog 

ekonomskog razvoja i velikog investicionog ciklusa u Crnoj Gori?“ 

Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a 

odgovor je komentarisao dr Branko Radulović. 

6. Fatmir Đeka, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Socijaldemokratske partije Crne Gore – Albanske koalicije „Jednoglasno“: 

„Koliko do sada iznosi broj imenovanih funkcionera od strane Vaše Vlade? 

Koliko je od toga pripadnika manjinskih naroda, posebno koliko je Albanaca?“ 

Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao Fatmir Đeka, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. Poslanik Fatmir Đeka je saopštio stav na odgovor predsjednika Vlade.  

7. Mr Suada Zoronjić, ovlašćena predstavnica Kluba poslanika Crno na 

bijelo: 

„Sredstva koja je Vlada planirala Predlogom budžeta za 2021. godinu, 

usporiće ako ne i zaustaviti započete infrastrukturne projekte u Bijelom Polju. 

Da li na taj način afirmišete i pospješujete razvoj sjevera i da li je to u skladu sa 

Strategijom regionalnog razvoja? Da li namjeravate da uskoro posjetite Bijelo 

Polje i upoznate se sa dinamikom realizacije infrastrukturnih projekata i njihovim 

značajem za stanovništvo Bijelog Polja i sjevera Crne Gore?“ 
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Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

Odgovor je komentarisala mr Suada Zoronjić, a predsjednik Vlade je odgovorio 

na komentar.  

Poslanik Genci Nimanbegu intervenisao je proceduralno i, pozivajući se na 

čl. 187 i 188 Poslovnika Skupštine, saopštio da mu je onemogućeno pravo da 

postavi pitanje predsjedniku Vlade jer ne pripada nijednom klubu poslanika i 

sugerisao je da je u tom dijelu potrebno izmijeniti Poslovnik Skupštine. 

 

* * * 

 

 Sjednica je prekinuta u 16 sati i 30 minuta, a nastavljena sjutradan         

(28. maja) u 10 sati i 40 minuta.  

 

Prešlo se na dio posvećen poslaničkim pitanjima.  

 

Dr Dritanu Abazoviću, potpredsjedniku Vlade, poslanička pitanja postavili 

su: 

 

1. Poslanik dr Srđan Pavićević: 

„Želio bih da mi kažete kako Vi vidite i ocjenjujete prvih skoro dvjesta dana 

rada Vlade, čiji ste potpredsjednik? Da budem precizniji, koliko ste zadovoljni 

dinamikom „oslobađanja“ i tranzicijom zarobljenih institucija? Da li smatrate da 

su personalne promjene određenog broja čelnih Ijudi adekvatne i djelotvorne da 

se pomenute institucije oslobode i reformišu? Šta smo sa nominacijom novih 

rukovodilaca, suštinski i konceptualno promijenili?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Dritan Abazović, potpredsjednik 

Vlade, a dr Srđan Pavićević je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Andrija Popović: 

„Što Vlada preduzima da se minimalno sanira haotično stanje u oblasti 

vladavine prava, posebno korupcije na visokom nivou, sa eklatantnim 

primjerima nerazjašnjenog navodnog nuđenog mita Vama, tada poslaniku, 21 

milion eura, potom opravdane sumnje, čak mnogo puta javno izrečene od strane 

parlamentarne većine, da je prilikom ekspertskog i ekspresnog, najvećeg 

pojedinačnog zaduženja u istoriji Crne Gore, u iznosu od 750 miliona eura, bilo 

uzimanja milionske provizije, tala i korupcije od strane članova Vlade, kao i 

konstantnog miješanja Vas i Vlade u nadležnosti, posebne i nezavisne grane 

vlasti, pravosuđa uz permanentno gušenje slobode medija, a čak i najave 

njihovog gašenja, po takozvanom „grčkom“ scenariju, Javnog servisa i pojedinih 

portala, po Vašoj procjeni Vama nenaklonjenih? Vjerujete li Vi u to da Crna Gora 

sa antievroatlantskom Vladom ima bilo kakve izglede da zaustavi klauzulu 

balansa, odnosno zaustavljanja pregovora o pristupanju EU usvajanjem ili 

najavom usvajanja antievropskih i antidemokratskih izmjena zakona o slobodi 

vjeroispovijesti, tužilaštvu, državnim službenicima i namještenicima, i bilo kada 
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pristupi Evropskoj uniji, iako smo bili poodmakli na tom putu, ali i ostane članica 

NATO-a?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Dritan Abazović, potpredsjednik 

Vlade, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik Jovan Jole Vučurović: 

„Da li će Vlada Crne Gore i ove godine poslati svoga predstavnika u 

Hrvatsku, na obilježavanje zločinačke akcije „Oluja“, u kojoj je pobijeno na 

hiljade Srba, a sa svojih vjekovnih ognjišta protjerano preko 250 hiljada?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Dritan Abazović, potpredsjednik 

Vlade, a  Jovan Jole Vučurović je komentarisao odgovor. 

 

Dr Vladimiru Leposaviću, ministru pravde, ljudskih i manjiskih prava, 

poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Vladan Raičević: 

„Iz zvaničnih izjava koje su upućene javnosti iz Ministarstva na čijem ste 

čelu, ukazali ste na određene razloge zbog kojih bi advokati trebali biti izuzeti od 

primjene Zakona o fiskalizaciji i prometu roba i usluga, tj. da advokatska 

djelatnost ne bi trebala da podliježe primjeni tog zakona, jer bi to, između 

ostalog, moglo dovesti i do privremene zabrane obavljanja advokatske 

djelatnosti. Prema izjavama koje su upućene javnosti iz Ministarstva pravde, 

Ijudskih i manjinskih prava, da se zaključiti da bi se primjenom Zakona o 

fiskalizaciji i prometu roba i usluga kršile odredbe drugih zakona (kao što je 

Zakon o advokaturi) i jasna međunarodna pravila, naročito iz zemalja EU u 

kojima je advokatska profesija, kako ukazujete, opravdano izuzeta iz 

fiskalizacije. Ovi stavovi su u suprotnosti sa stavovima koji se iznose iz resornog 

Ministarstva finansija i socijalnog staranja i jasno je da nastali problem treba 

riješiti promptno jer je došlo do ozbiljnih poremećaja u pravosudnom sistemu 

usljed štrajka advokata, a Vi navodite razloge da su oni u pravu. Šta ste kao 

ministar pravde, ljudskih i manjinskih prava preduzeli u tom pravcu i da li, sa 

stručnog aspekta, smatrate da treba inicirati izmjene Zakona o fiskalizaciji i 

prometu roba i usluga kako bi se isti usaglasio sa drugim zakonima i 

međunarodnim pravilima, kao i otklonile nedoumice u vezi sa primjenom ovog 

zakona u odnosu na advokatsku djelatnost?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Leposavić, ministar 

pravde, ljudskih i manjinskih prava, a Vladan Raičević je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Andrija Popović: 

„Što će Vlada preduzeti, sa aspekta poštovanja ljudskih prava i sloboda, 

da se konačno omogući religioznim vjernicima Crnogorske pravoslavne crkve, 

kojih ima više desetina hiljada, slobodno vršenje vjerskih obreda i vjerskih 

poslova, garantovanih Ustavom Crne Gore? Kada će se potpisati Ugovor o 

uređenju međusobnih odnosa sa CPC, koja je uz SPC tradicionalna crkvena 

vjerska zajednica sa nespornim autoritetom kod religioznih pravoslavnih 
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Crnogoraca, iako naš Ustav poznaje samo pojam vjerske zajednice? Uz svu štetu 

koju su za sada, nesumnjivo nelegalne i neligitimne izmjene Zakona o slobodi 

vjeroispovijesti ili uvjerenja i pravnom položaju vjerskih zajednica, a u fazi 

preispitavanja su kod Ustavnog suda, donijele našoj državi, zvuči li etično da Vi, 

kao ministar koji je na tu funkciju došao kao pravni zastupnik Mitropolije 

crnogorsko - primorske SPC, i u konfliktu interesa ste, bi u tom Sporazumu o 

uređenju međusobnih odnosa kao druga strana trebalo da zastupate interese 

države Crne Gore a ne SPC?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Leposavić, ministar 

pravde, ljudskih i manjinskih prava, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

3. Poslanica mr Suada Zoronjić: 

„Počev od 2008. godine u Crnoj Gori su konstituisani savjeti manjinskih 

naroda saglasno tada važećem zakonu. Dosadašnje funkcionisanje nacionalnog 

savjeta, od načina izbora, do njegovog rada, pokazalo je niz manjkavosti koje ne 

omogućavaju funkcionisanje ovoga tijela na način koji bi u cjelosti zadovoljio 

potrebe većeg dijela pripadnika manjinskih zajednica. Da li Vi kao resorni 

ministar planirate izmjene članova zakona koji propisuju način izbora članova 

Savjeta manjinskih naroda, na način što bi se, saglasno posljednjim rezultatima 

popisa, na posebnim skupštinama birali predstavnici Savjeta iz različitih mjesta? 

Njihov broj bi bio određen procentualnim učešćem pripadnika manjinske 

zajednice u ukupnom stanovništvu jedne opštine, a onda procentualnim 

učešćem u ukupnom broju manjinske zajednice. Na ovaj način bismo dobili 

sastav Savjeta iz svih sredina u kojima žive pripadnici manjinskog naroda, a ne 

kao danas gdje su predstavnici u većini slučajeva iz jedne ili dvije lokalne 

zajednice?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Leposavić, ministar 

pravde, ljudskih i manjinskih prava, a mr Suada Zoronjić je komentarisala 

odgovor i postavila dopunsko pitanje. Dr Vladimir Leposavić, ministar pravde, 

ljudskih i manjinskih prava, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

4. Poslanik mr Raško Konjević: 

„Da li je Vlada Crne Gore usvojila polazne osnove za pregovore sa Srpskom 

pravoslavnom crkvom u susret potpisivanju Temeljnog ugovora sa SPC? Kada 

će javnost biti informisana o sadržaju Temeljnog ugovora i da li možete potvrditi 

tvrdnje premijera Krivokapića da su neke odredbe predloga tog akta nesaglasne 

sa Ustavom Crne Gore?“  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Leposavić, ministar 

pravde, ljudskih i manjinskih prava, a mr Raško Konjević je komentarisao 

odgovor i postavio dopunsko pitanje. Dr Vladimir Leposavić, ministar pravde, 

ljudskih i manjinskih prava, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 
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Mr Sergeju Sekuloviću, ministru unutrašnjih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Momo Koprivica: 

„Da li je u okviru Ministarstva unutrašnjih poslova i Uprave policije došlo 

do pokretanja postupaka analize, procesuiranja ili utvrđivanja odgovornosti 

policijskih službenika u vezi njihovog postupanja prema građanima, u kontekstu 

prekoračenja ovlašćenja, nečovječnog i ponižavajućeg postupanja, tokom javnih 

okupljanja u maju i junu prošle godine, naročito u Nikšiću, Podgorici, Pljevljima i 

drugim gradovima?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Sergej Sekulović, ministar 

unutrašnjih poslova, a Momo Koprivica je komentarisao odgovor i postavio 

dopunsko pitanje. Mr Sergej Sekulović, ministar unutrašnjih poslova, dao je 

odgovor na dopunsko pitanje. 

2. Poslanik dr Srđan Pavićević: 

„Uzimajući u obzir da je prošlo pola godine Vaše funkcije, interesovalo bi 

me da mi kažete da li ste u tom periodu uspjeli da otkrijete zloupotrebe u radu 

Vaših prethodnika, visokih funkcionera? Naime, puno se u prethodnim 

godinama pričalo o povezanosti vrha policije i organizovanog kriminala. Potom, 

velika sumnja je ostala iz prošlog perioda o enormnom bogaćenju izvjesnih 

policijskih funkcionera resora unutrašnjih poslova? Da li Vi danas u sklopu svog 

odgovora možete potvrditi ili negirate navedene sumnje?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Sergej Sekulović, ministar 

unutrašnjih poslova, a dr Srđan Pavićević je komentarisao odgovor i postavio 

dopunsko pitanje. Mr Sergej Sekulović, ministar unutrašnjih poslova, dao je 

odgovor na dopunsko pitanje. 

3. Poslanik Albin Ćeman: 

„Da li su otvoreni pregovori za potpisivanje bilateralnog sporazuma 

između Crne Gore i Srbije za otvaranje graničnog prelaza Petnjica - Tutin?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Sergej Sekulović, ministar 

unutrašnjih poslova, a Albin Ćeman je komentarisao odgovor. 

 

Dr Oliveri Injac, ministarki odbrane, poslaničko pitanje postavio je: 

 

1. Poslanik Maksim Vučinić: 

„Na litijama su po svjedočenju vojnika bili prisutni službenici vojne 

bezbjednosti. Da li je u opisu posla vojnih bezbjednjaka da učestvuju na 

građanskim okupljanjima i indentifikuju vojnike koji na njima učestvuju? Da li će 

Ministarstvo odbrane i Vojska Crne Gore napraviti istragu o angažovanju 

pripadnika službe vojne bezbjednosti na litijama?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Olivera Injac, ministarka odbrane, 

a Maksim Vučinić je komentarisao odgovor. 
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Mladenu Bojaniću, ministru kapitalnih investicija, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Danilo Šaranović: 

„Nedavno ste javno saopštili da očekujete da se konačni završetak 

izgradnje dionice auto - puta Smokovac - Mateševo okonča do kraja ove godine. 

U vezi sa prethodnim pitam na čemu temeljite ovu tvrdnju, odnosno očekivanje 

i da li je sa izvođačem radova ugovoren takav rok za konačni završetak radova 

na ovoj dionici auto - puta? Takođe, molim za informaciju o tome da li je izvođač 

radova na dionici auto-puta Smokovac - Mateševo nagovijestio mogućnost 

podnošenja zahtjeva za povećanje ugovorene cijene za izgradnju auto - puta po 

osnovu eventualno izvedenih nepredviđenih, neplaniranih, dodatnih radova i 

slično, i ako jeste, da li se sada može napraviti procjena koliko je realno očekivati 

da bude konačna cijena za izgradnju ove dionice auto - puta?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mladen Bojanić, ministar kapitalnih 

investicija, a Danilo Šaranović je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Genci Nimanbegu: 

„Molim Vas da mi, na osnovu SPU za istraživanje i proizvodnju 

ugljovodonika u podmorju Crne Gore, dostavite kopije: godišnjih izvještaja o 

budžetu svih koncesionara za istraživanje ugljovodonika sa projekcijom izdataka 

i primitaka, i vremenskim planom, od potpisivanja Ugovora o koncesiji do dana 

postavljenog pitanja; iskaza o izdacima i primicima svih koncesionara za 

istraživanje ugljovodonika za sve kvartale, od potpisivanja Ugovora o koncesiji 

do dana postavljenog pitanja; godišnjih izvještaja o evidenciji zajedničke imovine 

koja se koristi za Upstream aktivnosti predviđene Ugovorom o računovodstvu, 

poglavlje 5, od potpisivanja Ugovora o koncesiji do dana postavljenog pitanja; 

projekcije operativnih troškova svih koncesionara za istraživanje ugljovodonika, 

od potpisivanja Ugovora o koncesiji do dana postavljenog pitanja; projekcije 

kapitalnih izdataka za razvoj i proizvodnju za sve godine i sve koncesionare za 

istraživanje ugljovodonika, od potpisivanja Ugovora o koncesiji do dana 

postavljenog pitanja?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mladen Bojanić, ministar kapitalnih 

investicija, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

3. Poslanica dr Draginja Vuksanović - Stanković:  

„Da li je Ministarstvo na čijem ste čelu dobilo informaciju o početku radova 

na izgradnji hidroelektrane Buk - Bijela na teritoriji susjedne Bosne i 

Hercegovine? Što planirate da uradite kako bi se spriječili negativni efekti po 

životnu sredinu Crne Gore, devastacija oblasti pod zaštitom UNESCO-a, kao i 

Nacionalnog parka „Durmitor“? Da li ovu vladu obavezuje Deklaracija o zaštiti 

rijeke Tare, usvojena u Skupštini Crne Gore?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mladen Bojanić, ministar kapitalnih 

investicija, a dr Draginja Vuksanović - Stanković je komentarisala odgovor i 
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postavila dopunsko pitanje. Mladen Bojanić, ministar kapitalnih investicija, dao 

je odgovor na dopunsko pitanje. 

4. Poslanik Miloš Konatar: 

„Imajući u vidu da je Ministarstvo za kapitalne investicije predalo 

informacije Skupštini Crne Gore o mogućem postojanju krivičnih djela u vezi sa 

kupovinom brodova za Crnogorsku i Barsku plovidbu, kao i pozajmicama Vlade 

za otplatu kredita kineskoj Eksim banci, da li postoji javna i politička odgovornost 

u vezi sa poslovanjem i praćenjem poslovanja u oblasti pomorstva u periodu od 

2004. do 2021. godine od strane organa upravljanja i rukovođenja privrednih 

društava Crnogorske plovidbe a.d. i Barske plovidbe a.d, kao i nadležnih 

institucija države Crne Gore: Vlade Crne Gore, Ministarstva saobraćaja i 

pomorstva, kao i Ministarstva finansija, Zaštitnika imovinsko - pravnih interesa 

Crne Gore, Komisije za kontrolu državne pomoći, odnosno Agencije za zaštitu 

konkurencije?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mladen Bojanić, ministar kapitalnih 

investicija, a Miloš Konatar je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje. Mladen Bojanić, ministar kapitalnih investicija, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

5. Poslanik Vladimir Martinović: 

„Izjavili ste da će dionica auto - puta Smokovac - Mateševo biti završena 

do kraja ove godine. Logično je da završeni dio auto - puta odmah bude u funkciji 

korišćenja od strane svih zainteresovanih učesnika u saobraćaju. U vezi sa 

prethodnim, pitam kako planirate da riješite pitanje izgradnje pristupnog puta 

od Kolašina do početka auto - puta u Mateševu, da li su aktivnosti u tom pravcu 

u toku, i da li se može očekivati da se taj pristupni put završi do kraja ove godine, 

odnosno do završetka izgradnje dionice auto - puta Smokovac – Mateševo?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mladen Bojanić, ministar kapitalnih 

investicija, a Vladimir Martinović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje. Mladen Bojanić, ministar kapitalnih investicija, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

6. Poslanica Tamara Vujović: 

„Svjedoci smo da se na Crnogorskom primorju, kada je dobra turistička 

sezona, stvaraju velike gužve na putevima. Upoznata sam da je projekat „Brze 

ceste“ i Most na Verigama, po više osnova sporan, prvenstveno zbog UNESCO 

standarda u očuvanju prirodne i kulturne baštine. Takođe sam u saznanju da se 

planira i predlaže put od lokaliteta Luštica Bay, preko kružnog toka u 

Radanovićima, izgradnja bulevara sa četiri trake do Budve, čime se dodatno 

obesmišljava projekat „Brze ceste“ pogotovo imajući u vidu da Opština Budva 

planira izgradnju tunela, koji bi se povezivao na obilaznicu oko Petrovca. Opština 

Herceg Novi je predložila, a načelno su se složili svi predsjednici bokeških 

opština, da se uradi studija izvodljivosti o zaobilaznici oko Herceg Novog, zatim 

tunel koji povezuje Zeleniku i Pristan na Luštici, i put nastavi prema Luštica Bay 

lokalitetu. U planu je i bulevar Luštica Bay - Budva, koji planira da gradi Opština 
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Budva. Da li smatrate da je ova inicijativa dobra, rješiva i da li bi se time riješio 

na valjan način problem saobraćajnih gužvi na većem dijelu Crnogorskog 

primorja?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mladen Bojanić, ministar kapitalnih 

investicija, a Tamara Vujović je komentarisala odgovor i postavila dopunsko 

pitanje. Mladen Bojanić, ministar kapitalnih investicija, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

7. Poslanik Albin Ćeman: 

„Kada će biti nastavljeni radovi na rekonstrukciji i modernizaciji 

regionalnog puta R20 Berane - Trpezi - Kalače u dijelu MZ Budimlja - Opštine 

Berane?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mladen Bojanić, ministar kapitalnih 

investicija, a Albin Ćeman je komentarisao odgovor. 

 

Đorđu Raduloviću, ministru vanjskih poslova, poslanička pitanja postavili 

su: 

 

1. Poslanica Simonida Kordić: 

„Da li je u nadležnosti predsjednika Crne Gore meritorno odlučivanje o 

imenovanjima i razrješenjima u resoru Ministarstva vanjskih poslova ili su 

ovlašćenja predsjednika vezana samo za formu imenovanja i razrješenja?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Đorđe Radulović, ministar vanjskih 

poslova, a Simonida Kordić je komentarisala odgovor. 

2. Poslanik Dejan Đurović: 

„Zašto je Crna Gora produžila sankcije Ruskoj Federaciji, koje nisu u 

skladu sa međunarodnim javnim pravom, tj. nelegalne su i nisu u skladu sa 

Poveljom UN kao najvažnijim međunarodnim ugovorom u međunarodnom 

pravu?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Đorđe Radulović, ministar vanjskih 

poslova, a Dejan Đurović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje. 

Đorđe Radulović, ministar vanjskih poslova, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

3. Poslanik Marko Milačić: 

„Kako komentarišete izjavu predsjednika Crne Gore Mila Đukanovića da 

oni koji su bili protiv obnove nezavisnosti nemaju moralno pravo da traže 

saglasnost države Crne Gore da budu njeni predstavnici i koji će biti kriterijumi 

za odabir novih diplomatskih predstavnika Crne Gore?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Đorđe Radulović, ministar vanjskih 

poslova, a Marko Milačić je komentarisao odgovor. 

 

Predsjedavajući dr Strahinja Bulajić obavijestio je da će poslanik Momo 

Koprivica poslaničko pitanje, upućeno ministru kapitalnih investicija, postaviti u 

ponedjeljak, 31. maja, jer je u toku sjednica Odbora za politički sitem, pravosuđe 

i upravu. 
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* * * 

 

Sjednica je prekinuta u 16 sati i 55 minuta, a nastavljena 31. maja u 11 

sati i 15 minuta. 

 

Mladenu Bojaniću, ministru kapitalnih investicija, poslaničko pitanje 

postavio je: 

 

1. Poslanik Momo Koprivica: 

„Da li ste upoznati sa sudskim sporom Elektroprivrede Crne Gore sa 

firmom „Mehanizacija i programat“ u vezi projekta prevođenje vode Zete u 

akumulaciju Krupac i šta u vezi sa tim smatrate da bi bilo optimalno postupanje 

države, te na koji način smatrate da je došlo do problema i koja je njegova 

suština?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mladen Bojanić, ministar kapitalnih 

investicija, a Momo Koprivica je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje. Mladen Bojanić, ministar kapitalnih investicija, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

Poslanica dr Draginja Vuksanović – Stanković je intervenisala 

proceduralno i saopštila da, saglasno članu 50 Poslovnika Skupštine, nije dobila 

tražena obavještenja i objašnjenja od Ministarstva prosvjete, nauke, kulture i 

sporta.  

Predsjedavajući dr Strahinja Bulajić pojasnio je proceduru propisanu 

članom 50 Poslovnika Skupštine. 

 

Prof. dr Vesni Bratić, ministarki prosvjete, nauke, kulture i sporta, 

poslaničko pitanje postavio je: 

 

1. Poslanik Marko Milačić: 

„Na Četvrtoj sjednici Skupštine Crne Gore završena je rasprava o Predlogu 

zakona o izmjenama i dopunama Opšteg zakona o  obrazovanju i vaspitanju, 

gdje je razmatrana izmjena člana 153 pomenutog zakona, koji podrazumijeva 

izbor direktora u svim javnim ustanovama u roku od 30 dana od dana stupanja 

na snagu ovog zakona. Povodom najavljenog izbora direktora škola, sa adresa 

opozicionih predstavnika stižu optužbe kao što su: da je obrazovni sistem 

potopio cunami velikosrpskog pokreta, razgradnja antifašističkog i 

antigrađanskog bića, promjena indetiteta, nasilna promjena nacionalne 

strukture, predviđena sječa direktora, odmazde i slične optužbe. Kako 

komentarišete navedene optužbe i po kojim kriterijumima namjeravate da 

izvršite izbor budućih direktora škola?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je prof. dr Vesna Bratić, ministarka 

prosvjete, nauke, kulture i sporta, a Marko Milačić je komentarisao odgovor. 
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Poslanica dr Draginja Vuksanović - Stanković intervenisala je 

proceduralno povodom odgovora koji je dobila od Ministarstva zdravlja, na 

zahtjev koji je podnijela u skladu sa članom 50 Poslovnika Skupštine. 

Predsjedavajući dr Strahinja Bulajić dao je potrebna pojašnjenja. 

 

Dr Jeleni Borovinić - Bojović, ministarki zdravlja, poslanička pitanja 

postavile su: 

 

1. Poslanica mr Suada Zoronjić: 

„S obzirom na promjenu zakonske politike u radu stomatološke službe od 

prije nekoliko godina, da li ste bili u situaciji da u prethodnih šest mjeseci 

sagledate indekse i koeficijente stomatološke zdravstvene zaštite, ako jeste 

kakvo je Vaše mišljenje o tome. Takođe, tražim odgovor na temu organizacije 

stomatološke zaštite, reforme i finansiranja stomatološke zaštite i kakav je Vaš 

stav prema reformisanim stomatolozima u periodu od 2013 - 2020. godine. Šta 

ste do sada uradili i šta namjeravate da uradite povodom ovog problema?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Jelena Borovinić - Bojović, 

ministarka zdravlja, a mr Suada Zoronjić je komentarisala odgovor. 

2. Poslanica dr Branka Bošnjak: 

„Da li planirate da uspostavite registar lica sa poremećajima iz autističnog 

spektra i da li imate namjeru da kroz privatno – javno partnerstvo omogućite da 

korisnici Centara za autizam, razvojne smetnje i dječiju psihijatriju „Ognjen 

Rakočević“ zbog nedostataka kadrovskih kapaciteta, usluge, prvenstveno 

logopeda, a i dječijeg psihijatra, koriste u privatnim ustanovama, o trošku Fonda 

zdravstva?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Jelena Borovinić - Bojović, 

ministarka zdravlja, a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 

 

Mr Jakovu Milatoviću, ministru ekonomskog razvoja, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Dejan Đurović: 

„Nakon odluke Vlade u martu da suspenduje program ekonomskog 

državljanstva od 1. januara najavljen je novi model gdje će pasoše dodjeljivati 

visoko kvalifikovanom kadru. Dokle se stiglo sa izradom predloga i koji su 

osnovni kriterijumi?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Jakov Milatović, ministar 

ekonomskog razvoja, a Dejan Đurović je komentarisao odgovor i postavio 

dopunsko pitanje. Mr Jakov Milatović, ministar ekonomskog razvoja, dao je 

odgovor na dopunsko pitanje. 

2. Poslanica dr Draginja Vuksanović - Stanković: 

„Da li je Ministarstvo na čijem ste čelu uradilo bilo što kako bi se pomoglo 

hiljadama podstanarskih porodica koje su usljed ekonomske krize, izazvane 
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virusom korona, ostale bez mogućnosti plaćanja mjesečne rente? Da li Vlada, 

odnosno resorna ministarstva, imaju strategiju kojom bi se našao način 

rješavanja ovog veoma važnog pitanja za desetine hiljada crnogorskih građana, 

koji su prinuđeni da svakog mjeseca izdvajaju veliki dio zarade za plaćanje 

rente?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Jakov Milatović, ministar 

ekonomskog razvoja, a dr Draginja Vuksanović - Stanković je komentarisala 

odgovor. 

3. Poslanica Zdenka Popović: 

„Koliko je ukupno izdvojeno finansijskih sredstava i koji je broj lica 

obuhvaćen profesionalnom rehabilitacijom, odnosno koliko je zaposleno lica sa 

invaliditetom u 2018, 2019. i 2020. godini? Iskazivanje iznosa sredstava i broj 

zaposlenih osoba sa invaliditetom, osim po godinama treba iskazati i po 

kvalifikacionoj strukturi kao i po opštinama u Crnoj Gori. Istovremeno tražim 

podatak, koliko je izdvojeno pojedinačno sredstava za svaku zaposlenu osobu 

sa invaliditetom u naznačenim godinama?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Jakov Milatović, ministar 

ekonomskog razvoja, a Zdenka Popović je komentarisala odgovor i postavila 

dopunsko pitanje. Mr Jakov Milatović, ministar ekonomskog razvoja, dao je 

odgovor na dopunsko pitanje. 

 

Mr Aleksandru Stijoviću, ministru poljoprivrede, šumarstva i vodoprivrede, 

poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik mr Raško Konjević: 

„Što će država, odnosno Ministarstvo na čijem ste čelu, uraditi da 

pomogne proizvođačima mlijeka dok se ne normalizuje stanje na tržištu 

koncentrovane stočne hrane, ako uzmemo u obzir činjenicu da je litar mlijeka 

0.32 eura, a kilogram hrane 0.42 eura zbog čega je ugrožen Stočni fond i postoji 

opasnost od gašenja desetina farmi u Crnoj Gori?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Aleksandar Stijović, ministar 

poljoprivrede, šumarstva i vodoprivrede, a mr Raško Konjević je komentarisao 

odgovor. 

2. Poslanik Genci Nimanbegu: 

„Koliko sredstava je uplatilo Ministarstvo poljoprivrede, šumarstva i 

vodoprivrede u 2021. godini kao podršku razvoju poljoprivrede, kroz subvencije 

i redovne aktivnosti Ministarstva, a takođe odvojeno kroz usvojene mjere Vlade 

Crne Gore za ublažavanje situacije usljed pandemije za poljoprivrednike i 

stočare iz opština: Gusinje, Plav, Tuzi i Ulcinj? Molim vas i za uporedne podatke 

za iste opštine u 2020, 2019. i 2018. godini?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Aleksandar Stijović, ministar 

poljoprivrede, šumarstva i vodoprivrede, a Genci Nimanbegu je komentarisao 
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odgovor i postavio dopunsko pitanje. Mr Aleksandar Stijović, ministar 

poljoprivrede, šumarstva i vodoprivrede, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

 

Mr Milojku Spajiću, ministru finansija i socijalnog staranja, poslanička 

pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Radoš Zečević: 

1) „Kolika je vrijednost svih arbitražnih sporova koji se vode protiv države 

Crne Gore pred međunarodnim sudovima (pojedinačne cifre za svaki spor) i 

kakve ishode očekujete? U kojoj je fazi spor koji je Adiko banka pokrenula protiv 

Crne Gore zbog Zakona o konverziji kredita iz švajcarskog franka u eure i koliku 

odštetu traži banka?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milojko Spajić, ministar finansija 

i socijalnog staranja, a Radoš Zečević je komentarisao odgovor i postavio 

dopunsko pitanje. Mr Milojko Spajić, ministar finansija i socijalnog staranja, dao 

je odgovor na dopunsko pitanje. 

2) „Zašto do danas nije urađena procjena vrijednosti vozila „mercedes 

benz“, model „majbah S 650“, registarskih oznaka PG HM 826 koje koristi 

predsjednik Milo Đukanović, a što ste davno najavili? Šta je do danas urađeno 

po ovom pitanju? Kada se može očekivati da ovo vozilo Vlada proda kao što je 

najavljeno?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milojko Spajić, ministar finansija 

i socijalnog staranja, a Radoš Zečević je komentarisao odgovor. 

Poslanik dr Damir Šehović intervenisao je proceduralno i saopštio da, 

shodno članu 50 Poslovnika Skupštine, nije dobio tražena obavještenja i 

objašnjenja od Ministarstva finansija i socijalnog staranja. Predsjedavajući           

dr Strahinja Bulajić dao je potrebna pojašnjenja. 

2. Poslanik dr Damir Šehović: 

„Da li Ministarstvo finansija i socijalnog staranja, u cilju kreiranja 

pravednijeg poreskog sistema i stvaranja preduslova za plaćanje poreza u 

skladu sa ekonomskom snagom poreskog obveznika, razmatra mogućnost 

prelaska sa proporcionalnog na progresivno oporezivanje dohotka fizičkih lica i 

eventualno dobiti pravnih lica?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milojko Spajić, ministar finansija 

i socijalnog staranja, a dr Damir Šehović je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik Miloš Konatar: 

„Jedan od najvećih kapitalnih projekata u opštini Rožaje je Ski centar 

„Hajla - Štedim“ čijom izgradnjom će se pospješiti razvoj kako ljetnjeg tako i 

zimskog turizma, ali i samog sjevernog regiona. Radovi na ovom projektu su 

počeli 2020. godine i do danas odrađeno je šest stubova i dolazna stanica, za 

nastavak radova i završetak izgradnje neophodno je uraditi još šest stubova, 

dolaznu stanicu i dalekovod bez kojeg se projekat ne može završiti. S obzirom 

na to da je ugovorom sa izvođačem radova predviđeno da žičara odnosno ski 
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kompleks budu u funkciji do kraja 2022. godine, molim Vas da mi odgovorite da 

li su predlogom budžeta predviđena sredstva za nastavak realizacije ovog 

projekta za 2021. godinu i da li se očekuje da se projekat završi do 2022. godine 

kako je ranije i najavljeno?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milojko Spajić, ministar finansija 

i socijalnog staranja, a Miloš Konatar je komentarisao odgovor i postavio 

dopunsko pitanje. Mr Milojko Spajić, ministar finansija i socijalnog staranja, dao 

je odgovor na dopunsko pitanje. 

4. Poslanik mr Boris Mugoša: 

„Da li će Vlada predložiti smanjenje akciza na gorivo, imajući u vidu da je 

u posljednjih nekoliko mjeseci cijena goriva porasla 16 - 18% ?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milojko Spajić, ministar finansija 

i socijalnog staranja, a mr Boris Mugoša je komentarisao odgovor. 

5. Poslanik Danilo Šaranović: 

„Koliko iznose ukupno prijavljena potraživanja Crne Gore stečajnoj upravi 

Kombinata aluminijuma Podgorica a.d. u stečaju u predmetu St. br. 199/13? 

Koliko je stečajna uprava KAP - a a.d. u stečaju priznala potraživanja državi Crnoj 

Gori? Koliko je od ukupno prijavljenih i priznatih potraživanja Crna Gora uspjela 

do sada da naplati iz stečajne mase KAP-a, uz precizno navođenje: iznosa i 

datuma novčanih isplata iz stečajne mase; eventualnih drugih oblika namirenja  

- prenosa vlasništva nad stvarima ili imovinskih prava KAP-a na Crnu Goru, uz 

precizno navođenje vrste i datuma takvog eventualnog namirenja i iznosa 

procijenjene vrijednosti za svaku predatu stvar ili imovinsko pravo?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milojko Spajić, ministar finansija 

i socijalnog staranja, a Danilo Šaranović je komentarisao odgovor. 

6. Poslanica dr Branka Bošnjak: 

„Da li imate u planu da unaprijedite uslove života i rada, te kadrovske 

kapacitete u ustanovi za maloljetne delikvente Centar „Ljubović“, jer je trenutno 

stanje nedopustivo, štićenici su potpuno van kontrole i jedni isti bježe više puta 

iz te ustanove i mjesecima se ne zna gdje su, a na upozorenje na takvo stanje 

Ministarstvo uporno ćuti?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milojko Spajić, ministar finansija 

i socijalnog staranja, a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 

 

           Mr Tamari Srzentić, ministarki javne uprave, digitalnog društva i medija, 

poslanička pitanja postavili su: 

 

         1. Poslanik Jovan Jole Vučurović: 

         „Pošto su u nadležnosti Vašeg ministarstva i mediji, moje pitanje glasi – 

koji je Vaš stav o djelovanju Javnog servisa RTCG, od trenutka kada ste postali 

ministarka? U javnosti nijesmo uspjeli da čujemo Vaše mišljenje o ovako važnoj 

temi, posebno što je u tom periodu više puta evidentirano kršenje Zakona o 

nacionalnom javnom emiteru RTCG i Zakona o medijima, kao i širenje 
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nacionalne i vjerske mržnje od strane toga „javnog servisa“ koji plaćaju svi 

građani Crne Gore?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je mr Tamara Srzentić, ministarka 

javne uprave, digitalnog društva i medija, a Jovan Jole Vučurović je komentarisao 

odgovor. 

 2. Poslanik Dragan Krapović: 

 „U saznanju sam da je u okviru Ministarstva javne uprave, digitalnog 

društva i medija formirana Komisija koja se bavi postupanjem Odjeljenja 

upravne inspekcije, tj. inspekcijskim nadzorom u opštini Budva tokom juna i jula 

mjeseca 2020. godine, pa Vas molim da mi odgovorite na sljedeća pitanja: Ko 

su članovi predmetne Komisije? Kada je Komisija počela sa radom i kada 

planirate da izađete u javnost sa nalazima? Molim Vas takođe da me upoznate 

sa dosadašnjim nalazima i činjenicama utvrđenim od strane Komisije. Takođe, 

tražim da mi dostavite dokumentaciju vezano za postupanje Upravne inspekcije 

u opštini Budva, od Inicijative za inspekcijski nadzor, svih zapisnika sačinjenih 

od strane ovlašćenih lica, interne korespodencije u Ministarstvu, kao i 

zahtjevima prema Upravi policije (za asistenciju) i cjelokupnom drugom 

korespodencijom sa Upravom policije i drugim državnim organima?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je mr Tamara Srzentić, ministarka 

javne uprave, digitalnog društva i medija, a Dragan Krapović je komentarisao 

odgovor. 

 

Dr Ratku Mitroviću, ministru ekologije, prostornog planiranja i urbanizma, 

poslanička pitanja postavili su: 

 

Predsjednik Skupštine obavijestio je da ministar iz zdravstvenih razloga 

neće prisustvovati sjednici Skupštine, pa će na pitanja odgovarati Danilo Mrdak, 

državni sekretar Ministarstva i Jelena Rmuš, urbanističko - građevinska 

inspektorka. 

 1. Poslanik Dragan Krapović: 

„Da li će i kada Ministarstvo ekologije, prostornog planiranja i urbanizma 

pokrenuti urgentne izmjene Zakona o planiranju prostora i izgradnji objekata, 

kako je to na sjednici Odbora za turizam, ekologiju, poljoprivredu i prostorno 

planiranje najavio sekretar ministarstva gospodin Bojović? Takođe, cijenim da je 

potrebno da imamo Vaš jasan i nedvosmislen stav vezano za član 218a (Zakon 

o izmjenama i dopunama Zakona o planiranju prostora i izgradnji objekata), pa 

Vas molim da mi odgovorite šta mislite o toj normi zakona, da li će Vlada nastaviti 

da primjenjuje loša rješenja prethodne Vlade i da li će biti poništeno šest UTU-a 

izdatih osnovu famoznog člana 218a?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Jelena Rmuš, urbanističko-

građevinski inspektor, a Dragan Krapović je komentarisao odgovor. 
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2. Poslanik mr Boris Mugoša: 

„Da li je Vlada Crne Gore, shodno članu 60 Zakona o zaštiti prirode, dala 

JP Nacionalni parkovi Crne Gore prethodnu saglasnost na izmjenu Odluke o 

visini i načinu obračuna i plaćanja naknada za korišćenje dobara nacionalnih 

parkova, kojom se stavlja van snage član 12 stav 1 u kojem je bilo definisano 

da se za ulazak u nacionalne parkove ne plaća naknada za: Dan nezavisnosti, 

Dan državnosti, Dan  planete zemlje, Dan evropskih parkova i drugo?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Danilo Mrdak, državni sekretar 

Ministarstva, a mr Boris Mugoša je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanica mr Božena Jelušić: 

 „S obzirom na to da upravljate prostorom kao najvažnijim materijalnim 

resursom Crne Gore, da li vidite sopstvenu odgovornost u činjenju i nečinjenju 

vezanim za zaštitu tog resursa i da li ste kao ministar spremni da preuzmete 

odgovornost za navedeno?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Jelena Rmuš, urbanističko - 

građevinska inspektorka, a mr Božena Jelušić je komentarisala odgovor. 

 

Predsjednik Skupštine obavijestio je da je Šesta - posebna sjednica Prvog 

redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2021. godini završena. 

 

 

*  *  * 
  

Sjednica je završena 31. maja u 16 sati i 35 minuta. 

 Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika.  

 

 

Broj: 00-61/21-6/1 

Podgorica,  31. maj 2021. godine 
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